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Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 115
Som det fremgår af bl.a. TV2-Nyhederne den 6. oktober, er det i Blegdamsve-
jens fængsel og i Vestre fængsel i København ikke noget problem at få en te-
lefon ind, så man kan ringe til hvem man vil. Og de indsatte kan uden proble-
mer kommunikere over fængselsmuren med personer udenfor til trods for, at
der er tale om varetægtsfængslede, der ikke burde have kontakt med andre
før deres retssag. Er ministeren enig med formanden for den danske dom-
merforening, Mikael Sjöberg, når han overfor TV2 udtaler at ’vi varetægts-
fængsler netop, for at man ikke skal kunne komme i kontakt med andre under
efterforskningen af sagen’ og at varetægtsfængsling nærmest er spildt, hvis
der let kan kommunikeres med omverdenen alligevel? Hvad vil ministeren gø-
re for at dæmme op for problemerne, herunder hvad ministeren f.eks. vil gøre
for at håndtere at mange varetægtsfængslede sidder i institutioner midt i byer-
ne og at de under de nuværende forhold let kan kommunikere med personer
udenfor?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Peter Skaarup (DF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på dfpesk@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Karina Lorentzen Dehnhardt
formand
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